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ČESKÝ  RYBÁŘSKÝ  SVAZ, z.s.,              

Výbor územního svazu pro Severní Moravu a Slezsko 
709 00 OSTRAVA – Mariánské Hory, Jahnova 14 
Tel.: 596 620 583,  fax: 596 620 078, email : sekretariat@rybsvaz-ms.cz, 

                            č. účtu u Raiffeisenbank, a.s. : 1005050466/5500,  IČO : 434167   

č.j. : PO-634/23       
 
Všem  MO ČRS 
 členům územního výboru ČRS 
 členům DK při VÚS ČRS Ostrava 
 předsedům odborů a komisí VÚS ČRS   
RADA ČRS Praha 

 

  

Z Á P I  S    č.9/2023 
 

 
Ze zasedání výboru územního svazu ČRS, konaného dne 19.10.2023 v Ostravě 
Přítomni: dle prezenční listiny,  p. Čilipka za ÚDK. Omluven Mgr. Bednář 
V úvodu si vzal slovo místopředseda ÚS p. Machala, přivítal přítomné.  
Následně přednesl návrh programu zasedání. 
 
1.  Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání 
2.  Informace k BPVRP pro r.2024      
3.  Informace z jednání hospodářského odboru při ÚS ČR SMaS    
4.  Informace z jednání republikové Rady ČRS 
5.  Stav čerpání rozpočtu ÚS ČRS SMaS za I. – VIII. r. 2023   
5.  Pošta, diskuze, různé     
                     
 

O návrhu programu zasedání nechal místopředseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo, byl přijat návrh programu zasedání.  
Do usnesení – schválen návrh programu zasedání. 

  
  

1. Kontrola plnění usnesení z předchozích zasedání 
 

-  schůzka s předsedou MO Bruntál  k proinvestovaným nákladům na opravu oplocení proběhla.  
-  Ing. Halaš osloven ve věci pasportizace rybníku MO Domašov.-  jednání o ceně nájmu revíru Maschinhaus 
proběhlo telefonicky. Osobní schůzka bude ve středu 25.10. Majitel požaduje roční nájem 100 tis. Kč. To je 
neakceptovatelné. ÚS navrhuje 50.750,- Kč s 5ti letou inflační doložkou. 

 
2. Soupisy revírů a BPVRP na r. 2024 

 
Pro rok 2024 bude vytištěn samostatně Soupis mimopstruhových revírů a samostatně Soupis pstruhových revírů. 
Tím dojde k úspoře finančních prostředků za tisk. BPVRP platné na revírech územního svazu budou přesunuty na 
začátek. Po diskuzi a následném odhlasování, pokud to ještě půjde, budou za BPVRP zařazeny ustanovení zákona 
a vyhlášky a až poté bude soupis revírů. 

 
3. Informace ze zasedání hospodářského odboru 

 
Bc. Hloušek uvedl, že zasedání HO proběhlo dne 18.10.2023. 
- V současné době je zarybnění kaprem splněno na cca. 70% 
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- Probíhají kontroly výlovů 
- Proběhlo jednání s rybářským svazem Katowice, který požaduje sjednocení podmínek rybolovu na 

hraničním revíru Olše 4. Ve věci bude požadováno, aby doložili co do revíru vysazují. Poté budou probíhat 
další jednání s RS Katowice. 

-     V souvislosti se změnou vyhlášky č. 197/2004, která povoluje lov přívlačí do 30.11. byly upraveny BPVRP,  
které na revírech ÚS přívlač omezují do 31.8. V této souvislosti se vyzývají MO, aby vytipovaly revíry či části revírů, 
na kterých by bylo vhodné umožnit lov přívlačí do 30.11. 

 
4. Informace z jednání Rady ČRS 

 
Všem členům VÚS byl zaslán zápis z posledního jednání Rady ČRS. Pan Machala okomentoval jednotlivé body 
zápisu :  
- Ve věci převedení příspěvku za brigády do členského příspěvku rozhodla Rada ČRS, že se bude dále zabývat 

jen variantou č. 2. V této souvislosti proběhla mezi členy VÚS diskuze, ze které byl poměrem 10-0-0 schválen 
návrh na změnu Stanov ČRS, který by řešil brigády. Návrh bude zaslán Radě ČRS. VÚS navrhuje, aby z §3 odst. 
5 Stanov Členský příspěvek se skládá, bylo vypuštěno písmeno c) a písmeno e) mělo toto znění: členský 
příspěvek se skládá „z dalšího členského příspěvku schvalovaného Republikovým sněmem, územní konferencí 
nebo členskou schůzí.“ Tím by byla jednoznačně dána možnost místním organizacím stanovit si výši dalšího 
členského příspěvku, který by nahrazoval poplatek za brigády. Nedocházelo by k žádnému přerozdělování 
takto vybraných peněz a ty by zůstaly v MO ČRS. 

- Byl stanoven ceník povolenek na revíry Rady ČRS 
- Je pokračováno v přípravě možného řešení sloučení P a MP povolenky  
- Mgr. Bednář při jednání RR vyjádřil nesouhlas s výpočtem ceny členských krátkodobých místních povolenek 

platných na revírech RR, zejména s koeficientem 1,8, který nemá žádnou spojitost s koeficientem CS 
povolenek, na které tento koeficient odkazuje. Bohužel byl všemi ostatními přehlasován a navržené ceny tedy 
budou od 1.1.2024 platit.  

 
5. Stav čerpání rozpočtu ÚS 

  
Ekonom Ing. Drobek uvedl, že z hlediska tržeb bude příjmová část rozpočtu splněna. K výdajové části uvedl, že se 
v současné době zarybňuje a proto není možno uvést přesnější čísla. 

 
6. Pošta, diskuze, různé 

 
Pošta 
              
- DK MO ČRS Ostrava zaslala na ÚS písemné materiály k vyloučení p. Jaroslava Ryšky z ČRS na dobu 5 let. VÚS 

přezkoumal zaslané rozhodnutí DK MO ČRS Ostrava a potvrdil vyloučení p. Ryšky z ČRS na dobu 5 let.  
O  vyloučení nechal místopředseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel.  
Do usnesení – vyloučení potvrzeno. 

 
- MO Karviná zaslala dopis. VÚS bere na vědomí, že MO ČRS Karviná bude pravděpodobně žádat o dotaci na 

prostředek Bactoma. 
 
Různé 

 
- Nádrž Návsí - zpracován předávací protokol, bude čerpána dotaze z KÚ MSK. 
- RZ Libhošť – oprava bude jen na ohlášku. Bude provedeno výběrové řízení na zhotovitele. Do výběrové komise 

byli navrženi – Ing. Trybuček, Bc. Širuček, Ing. Drobek a p. Škrobánek. 
 

O návrhu nechal místopředseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo, byl přijat návrh.   
Do usnesení – schválen návrh. 
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- Revír Prudnik 2A – nad plánovaný rozsah prací bychom měli vyspravit erodovaný břeh (400m) + opevnění 
ostrova. Navrhujeme peníze investované do opravy započítat formou předplaceného nájemného. Bude 
probíhat další jednání. 

- Žádná MO nereagovala na požadavek navrhnout ze svých řad kandidáta do právní komise Rady ČRS. Na 
základě této skutečnosti jsou opětovně MO vyzývány k návrhu možných kandidátů do právní komise při RR. 

- Janov – po letech je ÚS nabídnut opětovný nájem revíru. MO Krnov souhlasí. Časem je možný i odkup. 
- Ve věci záchranných odlovů proběhlo jednání s MO Bystřice nad Olší, Frýdlant nad Ostravicí. Elektroodlovy 

před stavebními úpravami, které provádějí MO, musí být fakturovány na ÚS, protože ÚS je držitelem dekretů 
na revíry. Na MO bude rozeslána metodika, která bude pro MO závazná. 

- VN Kletná – výlov 26.10. 2023 organizuje R. Samuhel s minimální pomocí MO Nový Jičín, který je správcem 
revíru. 

- Sídlo ÚS ul. Jahnova – zjištěn nevyhovující stav komínu, který se bude se bude řešit oplechováním. 
- 23.10. 2023 bude u dealera vyzvednuto objednané vozidlo Ford. 
- Stav RIS – migrace dat dokončeny mimo MO Tísek. V úterý 24.10. 2023 je v  Hradci Králové – schůzka k RIS na 

úrovni ÚS. Za náš ÚS se zúčastní Trybuček, Rybková, Močiljaková, Gabalová, Machala, Harabiš, Hrůzek. Poté 
by měla být prováděna školení v MO, které povedou Harabiš, Machala, Rybková v sídlech MO. Po 6 
organizacích.  

- Na Plavební správě Přerov – bude jednání ve věci nápravy stavu mola na Roudně.  
- ÚS bude řešit dotaci ze SZIF – 2 linie. Dotační titul Nový chovatel - pořízení pojízdného brakoviště s váhou, 

výtahem a mechanickým keserem. Dotační titul  „Uživatel revírů“ - pořízení stroje Kubota. 
- Jednatel navrhl obměnu vozidla Dacia Sandero za Dacii Duster 4x4. To umožní lepší dostupnost v terénu. 

Uvedl, že navrhované vozidlo je skladem v Ostravě a lze ihned zakoupit. Vozidlo Dacia Sandero, které je 
v současné době ÚS používáno,  by vzal prodejce protiúčtem.  

 
O návrhu na koupi vozidla nechal místopředseda hlasovat:  
Poměr hlasů 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo.  
Do usnesení – schválen nákup vozidla Dacia Duster 4x4. 

 
Před bodem diskuze se omluvili p. Kocinec a Škrobánek a jednání VÚS opustili. 

 
Diskuze 
 
Trybuček 
- Probíhá jednání k podobě nových internetových stránek ÚS. 
 
Hloušek 
- Upozornil, že v případě požadavku na hájení revíru z hospodářských důvodů dle BPVRP planých na MP a P 

revírech ÚS platí zákaz rybolovu pro všechny způsoby lovu a pro lov všech ryb. 

 
Machala 
- Informoval o jednání s místopředsedou Zemědělského výboru poslanecké sněmovny Ing. Karlem Smetanou 

ve věci možnosti vydávání soupisů revírů i v elektronické podobě a následné možnosti zavedení vydávání i 
povolenek v elektronické podobě. Pan místopředseda vyjádřil jednoznačnou podporu a podivil se, že soupisy 
ještě v elektronické podobě nejsou vydávány. Přislíbil podporu při jednání s MZe ve věci elektronizace soupisů 
i povolenek. Na základě této schůzky požaduje VÚS, aby členové a zaměstnanci Rady aktivně prosazovali na 
MZe požadavek na změnou příslušných ustanovení a tím byla následně umožněna  elektronizace soupisu 
revírů a poté i povolenek. 

- Podal informace o RIS. Školení MO proběhne ve dvou termínech. Mail byl zaslán do všech MO. 
 
Odložilík 
- Proběhla srážka Bolelouckého náhonu, kde následně proběhl třídenní odlov ryb. Náklady na tento odlov činí 

celkem 201.000,- Kč. Povodí Moravy zaplatí částku 45.000,- Kč. Zbylou částku navrhl jednatel zaplatit z fondu 
zásahů na revírech. 

 
O  návrhu nechal místopředseda hlasovat:  
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Poměrem hlasů 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel.  
Do usnesení – schválen. 

 
- Nákaza KHV na rybochovu MO Tovačov je ukončena. V současnosti stát nenařizuje likvidaci ryb a tak jdou 

všechny náklady a ztráta za MO. 
 
Němec 
- Prodejce Bushman má pro členy ČRS slevu 40% 
- Uvedl, že Státní pozemkový úřad chystá prodej rybníků a pozemků pod rybníky. Ing. Drobek doplnil informaci. 

K prodeji má dojít v polovině roku 2024. Je žádoucí požádat Radu ČRS, aby aktivně vstoupila do jednání s SPÚ 
a MZeČR. Hrozí ztráta rybochovných zařízení a revírů, které má v současnosti ČRS v nájmu od SPÚ. 
 

Drobek 
- Navrhl odměny úspěšným reprezentantům v rybolovné technice za medailové úspěchy a to formou dotace 

MO, kde jsou registrováni, v celkové výši 62.500 kč. 
 

O  návrhu nechal místopředseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel.  
Do usnesení – schválen. 

 
- Navrhl, aby byla zadána studie a právní rozbor spolkového práva. 

 
O  návrhu nechal místopředseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 6 pro, 2 proti, 0 se zdržel.  
Do usnesení – schválen. 
 

- Upozornil na novelu zákoníku práce platnou od 1.10.2023 a o připravovaných dalších úpravách  ustanovení 
zákoníku práce s účinností od 1.1.2024. P. Machala navrhl, aby ÚS zorganizovalo školení pro účetní MO, tak 
aby byl dodržován zákon při uzavírání dohod o provedení práce, dohod o pracovní činnosti při práci pro MO 
a následných platbách. 

 

 
Sklenář 
- Dotázal se na rozdíl mezi přívlačí a hlubinou přívlačí – podmínka držení udice v ruce – vysvětleno. 

 

 
 

u  s  n  e  s  e  n  í  :  
 

I. Schvaluje  
 

- Program schůze VÚS dne 19.10.2023 
- Koupi vozidla Dacia Duster 4x4 
- Odměny úspěšným reprezentantům formou dotace MO 
- Zadání studie a právního rozboru spolkového práva 
- Návrh na změnu Stanov ČRS ve věci členského příspěvku a brigádnické činnosti 
- Výběrovou komisi pro výběr zhotovitele oprav RZ Libhošť 
- Úhradu nákladů MO Tovačov za odlov Bolelouckého náhonu z fondu „zásahy na revírech“ 
- Vyloučení p. Ryšky z ČRS na 5 let 

 
 

II. Ukládá:  
 

- Jednateli – zaslat rozhodnutí o vyloučení p. Ryšky Radě ČRS 
- Jednateli -  zadat studii vybrané právní kanceláři 
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- Jednateli – zaslat Radě ČRS okomentovaný návrh na změnu Stanov ČRS 
- Jednateli – oslovit MO, aby vytipovaly revíry či části revírů, kde byl umožněn lov přívlačí do 30.11 
- Jednateli – oslovit MO, aby navrhli kandidáta do právní komise Rady ČRS 
- Jednateli – informovat Radu ČRS o záměru SPÚ, který chystá prodej rybníků a pozemku pod rybníky 

s požadavkem zahájení jednání. 
- Jednateli – zaslat požadavek na Radu ČRS, aby členové a zaměstnanci Rady aktivně prosazovali na MZeČR 

požadavek na změnu příslušných ustanovení a tím byla následně umožněna  elektronizace soupisu revírů 
a poté i povolenek. 
 

 
 
 

 
Termín příštího zasedání VÚS ČRS  23.11.2023 
 
Zapsal: Bc. Němec, Ing. Trybuček 
Ověřil : Ing. Drobek, Machala 
 
 


